
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 06 februari 2018

Aanwezig:
Leden: 
CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg
VVD H. Werner en H. Mikkers
D66 H. van Dijk, S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, R. van Haeften en B.A. Graal
Voorzitter: F.J.M. Duits
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer G.A. Jägers (D66, 
plaatsvervangend lid) opvolger van de heer I. Volder, vanavond is verhinderd. Er is een 
inspreker voor agendapunt 9B.

2. Vaststellen van de agenda
Vanwege de inspreker voor agendapunt 9B, stelt hij voor dat punt meteen na punt 6 te 
behandelen. De commissie stelt de agenda aldus gewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 09 januari 2018
Enkele tekstfouten zijn al hersteld. De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast. 

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 09 januari 2018
De leden Werner (VVD), Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Wehkamp 
(GroenLinks) en Vink (CDA) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de 
griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag
De leden Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Wehkamp (GroenLinks), Bier (D66) en Kranenburg 
(CDA) stellen een vraag. Er worden geen toezeggingen genoteerd.

6. Spreekrecht
De heer Gijsbert Vink spreekt in namens de Stichting Sportpark Spaarndam over het 
onderwerp van agendapunt 9B. Hij heeft een aantal vragen voor de commissie en het 
college en wijst erop dat de plannen die het Sportpark heeft zo snel mogelijk zullen worden 
omgezet naar een haalbaar plan, gereed voor de formele aanvraag bij de SLS.
De leden Van Dijk (D66), Werner (VVD), Vink (CDA), Bier (D66) en Mikkers (VVD) hebben 
nadere vragen. (Hierna eerste bespreking agendapunt 9B.)

A-stukken

7. Preventie- en Handhavingsplan Alcohol 2018
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De leden Vink (CDA), Mikkers (VVD), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) 
hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
27 februari 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Algemene Subsidieverordening Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2018
De leden Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Van Heese (CDA) hebben 
vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
27 februari 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

9. Instemming met de overeenkomst aanleg westelijke ontsluiting en beschikbaar 
stellen krediet

NB. Er geldt geheimhouding voor het collegebesluit d.d. 5 december 2017, nummer 2706, 
'Overeenkomst Westelijke Ontsluiting' met bijlagen (waaronder de overeenkomst) 
(bekrachtigd bij raadsbesluit 30-01-2018, Hens 18/004). Het raadsvoorstel is openbaar.

De leden Werner (VVD), Kranenburg (CDA), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
27 februari 2018. Echter vooralsnog als bespreekstuk.

B-stukken

9A. Verkeersbesluit Haarlem wb verbieden vrachtverkeer en autobussen op de dijk in 
Haarlemse deel Spaarndam
Agendering op voorstel/verzoek PvdA in raadsvergadering 30-01-2018. Mevrouw Kerkhoff 
(PvdA) leidt het onderwerp in.

De leden Werner (VVD), Koelman (CDA), Van Dijk (D66) en Van Heese (CDA) hebben 
vragen / opmerkingen.
Wethouder Graal trekt de conclusie dat de gehele commissie van het college verwacht: het 
indienen van een bezwaar (tegen het verkeersbesluit) en daarnaast actief overleg met 
deskundigen die invloed hebben de uitvoering van de andere zaken.
Hierna rondt de voorzitter het agendapunt af. 

9B. Gevolgen lagere bijdrage St. Leefbaarheid Schiphol aan Project Hartje Spaarndam
Agendering op voorstel/verzoek D66 in raadsvergadering 30-01-2018. De heer Van Dijk 
(D66) leidt het onderwerp in.
De leden Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA), Bier (D66) en in tweede termijn 
Van Dijk (D66), Vink (CDA) en Werner (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter trekt de conclusie dat er vóór 1-4-2018 een (in 2020) gedegen en realiseerbaar 
plan bij SLS moet liggen en dat betrokken partijen daar naar streven. Dit betekent dat in de 
volgende commissievergadering (6 maart a.s.) een plan gepresenteerd zal (moeten) worden. 
Dan kan ook verder gesproken worden over de verdere gemeentelijke betrokkenheid 
(personeel; financieel). Basis is wat Stichting Sportpark en Stichting Dorpscentrum 
overleggen en wat, gelet op het topcriterium van SLS, gedragen wordt door de 
(Spaarndamse) samenleving.
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10. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

11. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (vast agendapunt)
De wethouders Graal en Van Haeften hebben mededelingen. Wat betreft de 32 projecten 
in/rond de kernen Halfweg-Zwanenburg volgt nadere info, aldus wethouder Van Haeften. 
Wethouder Graal zegt de commissie een kopie (via de mail) toe van de binnenkort te 
verzenden bewonersbrief over de rioolvervanging Kanaalweg.

C-stukken

12. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-
stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er geen vragen op voorhand zijn ontvangen en stelt vast dat de 
commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

13. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 06 maart 2018,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd F.J.M. Duits
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